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Z A P I S N I K 

 

9. dopisne seje Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica 

 

9. dopisna seja Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica je bila v sredo, 25. avgusta 2021,  

med 8. in 12. uro. 

 

Sejo je sklical župan in predsedujoči občinskemu svetu dr. Ivan Žagar. Za sejo je bil določen 

naslednji 

 

d n e v n i   r e d : 

 

1. Soglasje k imenovanju vršilca dolžnosti direktorja Javnega zavoda za informiranje 

Slovenska Bistrica 

 

Dopisno sejo Občinskega sveta Občine Slovenska Bistrica je izvedlo tajništvo župana v sredo, 

25. avgusta 2021. Med 8. in 12. uro je sprejemalo telefonske izjave o potrditvi predlaganih 

sklepov in s sprejemom elektronskega sporočila, ki so ga prejeli skupaj z gradivom. 

Občinske svetnice in svetniki so odločali tako, da so v telefonskem pozivu ali po elektronski 

pošti izjavili, ali so »ZA« ali »PROTI« ali »NE GLASUJEM« o predlaganem sklepu. 

 

K tč. 1 dnevnega reda 

Soglasje k imenovanju vršilca dolžnosti direktorja Javnega zavoda za informiranje 

Slovenska Bistrica 

 

Matej Španinger je poslal po e-pošti obrazložitev glasovanja naslednje vsebine: 

»Vezano na predlog 9. dopisne seje, ki poteka 25.8.21 med 8 in 12 uro bom glasoval PROTI. 

Uradni glas za 9. dopisno seje prejmete tudi v terminu kot je zapisan za glasovanje.  

 

Prosim da k gradivo posredujete mojo obrazložitev zakaj sem glasoval proti :  

1. Javni zavod za informiranje ni podal poslovnega poročila v seznanitev občinskemu 

svetu za leto 2018 in za leto 2019.   

2. Poslovno poročilo javnega zavoda za leto 2020 vsebuje več napak na katere sem 

opozoril v e-sporočilu. Še do danes nisem prejel nobenega popravka finančnega 

poročila JZ za informiranje Slovenska Bistrica. E-mail sem poslal vsem občinskim 

svetnikom 6.7.2021 po e-pošti.   

3. Razpis za direktorja je bil objavljen v tedniku Bistriška Panorama, zaradi 

transparentnosti bi moral razpis objavljen v sredstvih javnega obveščanja.  
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4. Razpis za direktorja v l. 2017 je bil objavljen na spletni strani Občine SB, razpis za 

leto 2021 ni bil objavljen ne na uradni spletni strani Občine SB, ne na uradni strani 

JZ KTV SB. Zakaj ? razpis direktorja 2017 je bil objavljen na spletnih straneh 

Občine SB, link : RAZPIS - direktor javnega zavoda za KTV in informiranje - 

slovenska-bistrica.si  

5. Kako se upravlja s prihodki od reklam na KTV in v reviji Informator ?   

6. JZ KTV za informiranje SB ne posreduje podatkov ki sem jih zahteval več krat :  

 z podjemnimi pogodbami v obdobju 1.1.2018 - do dneva pošiljanja dokumentacije 

vašega zavoda JZ KTV SB,   

 z vsemi pogodbami za naročilo storitev in naročilo blaga v vašem zavodu v obdobju 

1.1.2018 - do dneva pošiljanja dokumentacije vašega zavoda JZ KTV SB,  in   

 z najemno pogodbo za prostore KTV SB v obdobju 1.1.2018 - do dneva pošiljanja 

dokumentacije vašega zavoda JZ KTV SB,  

V besedilu bom dodal zapise Drago Čož-a ki sem jih prejel od Drago Čoža in mi jih je 

posredoval iz službenega e-naslova  "Drago Čož <drago.coz@ktvslb.com>" :  

 

kronološko sem kopiral dele e-sporočil, ki jih je posredoval Drago Čož in si sledijo :  

 

16.8.2021 : ODPOKLIC OBČINSKEGA SVETNIKA - razmišljanje Drago Čoža :  

Osebno sicer menim, da bi bilo potrebno začeti postopek za vaš odpoklic z mesta občinskega 

svetnika oziroma predčasni odvzem svetniškega mandata. Kakorkoli že, veselim se pravdnega 

postopka. Utegnilo bi biti nadvse zanimivo. 

 

14.8.2021 : POJASNILA GLEDE POROČILA O POSLOVNEM POSLOVANJU JZ KTV 

SB - komentar Drago Čoža kjer sem naštel anomalije glede finančnega poročila JZ za 

informiranje SB 

V svojih elektronskih sporočilih vztrajno opletate z domnevnimi anomalijami v poslovnem 

poročilu JZ za leto 2020. Na ta način še naprej sramotite zgolj samega sebe in ostajate vir 

posmeha v lokalnem okolju. Z rdečim ste obkrožili dva zneska. Predlagam vam, da instrukcije 

poiščete pri dijakih 2. letnika SEŠ (srednja ekonomska šola), ki vam bodo radoljubno 

pojasnili elementarno knjigovodsko pravilo: ZNV-AO=SNV. Analogno temu vam bodo 

pojasnili tudi drugi obkroženi znesek.Mimogrede, vam je mogoče kaj znanega o zadnji 

prerokbi Babe Vange…? 

28.7.2021 - Komentar glede prijav na razpis za direktorja JZ KTV SB s strani Drago Čoža 

Pozdravljeni ! 

Mogoče se bom odločil še za novi 4- letni mandat. Na razpis namreč ni prispela nobena 

prijava.Lep dan DČ 

12.7.2021: - OBRAVNAVALO BI ME NAJ ČASTNO RAZSODIŠČE : razmišljanja Drago 

Čoža 

To, da bi vas naj obravnavalo Častno razsodišče pri OS občine Slovenska Bistrica, mi je 

prišepnila Baba Vanga. Gospa je znana jasnovidka, ki se redkokdaj zmoti. Novinarski kodeks 

me sicer obvezuje, da svoji virov ne razkrijem vendar sem tokrat naredil izjemo. 

Lep dan,DČ 

https://www.slovenska-bistrica.si/novica/80821
https://www.slovenska-bistrica.si/novica/80821
mailto:drago.coz@ktvslb.com


Zapisnik 9. dopisne  seje - OSNUTEK 
 

28.6.2021 - Komentar Drago Čoža o obravnavi poslovnega poročila JZ KTV SB na 

občinskem svetu : komentar Drago Čoža 

V okviru 9. točke dnevnega reda zadnje seje OS Slovenska Bistrica je bilo predvideno 

obravnavanje poslovnega poročila JZ za informiranje za leto 2020. Dejstvo je, da ste kar 

nekaj minut prebirali zasebno elektronsko korespondenco in na ta način drastično zlorabili 

dnevni red in predmetno točko. Zlorabo vam je, na žalost, omogočil župan, dr. Ivan Žagar. 

Kar zadeva vaše pripombe k poslovnemu poročilu JZ (računovodski del), je več kot očitno, da 

nimate ogromnih težav le z elementarnim pravopisjem ampak tudi z računovodskim 

bilanciranjem. Prijazno vam svetujem, da se pustite podučiti tudi o tej tematiki. 

8.3.2021 - ZAPIS O MOJEM DOMNEVNEM ALKOHOLIZMU - poniževalni zapis Drago 

Čoža 

Do mene so prišle govorice, da naj bi imeli težave z alkoholom. Alkoholizem pogosto vodi v 

družinsko nasilje. Kot občinski svetnik ste v rangu nepoklicnega funkcionarja, ki mora biti 

tudi v svojem zasebnem življenju za zgled in vzor vsem ostalim. Objektivnost novinarskega 

dela mi nalaga, da govoricam ne nasedam ampak da jih skušam v celoti in natančno preveriti. 

V kolikor se bodo izkazale za resnične, bom to seveda primoran obelodaniti in javno objaviti. 

9.12.2019 -Poniževalni zapisi Drago Čoža 

Zdi se mi, da mora biti z vami nekaj hudo narobe. So razlog temu nemara družinske težave, 

zasebno življenje ? Nezadostna samouresničitev ? Tudi v službi imate očitno ogromno časa. 

Kot pomožni skladiščnik oziroma vodja skladišča pomožnega materiala (plenice, obliži) 

verjetno opravljate nadvse monotono, enolično in dolgočasno delo…Nobenih kreativnih 

izzivov. V službi ste menda tudi nazadovali. Ne čudi, da ste jezni na sebe in na vse okrog 

vas. Shizofrenija ima kopico pojavnih oblik. Je kot polnočni tat. Prikrade se v hišo, pa ne vemo, 

da je v njej. In potem nas vse pogosteje obiskuje. Dokler ni povsem domača. Vi naravnost 

kličete na pomoč. Upam, da vas kdo še  pravočasno sliši.  

Moj znanec, psihiater, »operira« z zanimivim izrazom- psihofizični nedonošenčki… 

Kolikor vem, kar nekaj javnih institucij razmišlja, da bi zoper vas sprožilo ustrezne sodne 

postopke oziroma vložilo tožbo. 

28.11.2019 - Poniževalni zapisi Drago Čoža 

Uredil sem si zbirko vseh vaših e-sporočil. Grozljivo je, da niti enega samega samcatega stavka 

ne zmorete (beri; ne znate ) napisati v pravilni slovenščini. Za vas je slovenščina očitno 

španščina( beri; španska vas). Resnično me zanima , kako ste lahko s to obupno slovnico sploh 

magistrirali. Očitno še eden v nizu tako imenovanih »fast food« magistrov.  Domnevam, da 

vam je učiteljica slovenščine preminila v 4. razredu osnovne šole. No, ja, svoje mnenje v zvezi 

s tem si je lahko ustvaril  tudi IP. Najhuje pa je, da se svojega razkošnega neznanja verjetno niti 

ne zavedate, zato ga tako darežljivo razkazujete v elektronskih sporočilih. 

22.5.2019 zapisal : razmišlanja Drago Čoža 

Na osnovi vaše zahteve za dostop do informacij javnega značaja z dne 24. 4.2019, Vam v 

prilogi posredujem Odločbo, s katero se vaša zahteva v celoti zavrne. Istočasno Vas 

obveščam, da bom na osnovi pisne konzultacije s pooblaščenimi uslužbenci  Komisije za 

preprečevanje korupcije(30.4.2019)zoper Vas, v skladu s 24. členom ZIntPK,( nedovoljeni 
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pritiski, izsiljevanje) podal prijavo na KPK. V kolikor bo Komisija zoper Vas sprožila 

ustrezne preiskovalne postopke, bom o tem obvestil nadrejene v ustanovi, v kateri ste 

zaposleni ter istočasno poskrbel, da bo zadeva ustrezno publicirana tudi v javnih občilih. O 

zadevi bo na eni od prihodnjih sej razpravljal tudi svet Javnega zavoda za informiranje. 

Zaradi teh zapisov sem se na pomoč obrnil na varnostni sosvet Občine SB, župana občine SB, 

svet zavoda JZ za informiranje SB........ Upam da svet zavoda o problematiki razpravlja. V 

prvi vrsti bi moral navedeno obravnavati svet JZ za informiranje in se opredeliti glede zapisov 

Drago Čoža ter ohraniti dobro ime inštitudije JZ za informiranje SB in ohraniti integriteto 

občinskega sveta.....  

Drago Čož je letnik 1953 - podatek je možno pridobiti iz spleta. Čas je da delo 

prevzame direktor z vizijo, saj je njegovo delo po mojem mnenju izključno poniževanje 

drugače mislečih. Seveda pa Ivan Žagar, župan Občine SB navedeno akceptira saj je 

nenazadnje akceptiral predlog za imenovanje v.d.-ja Drago Čoža.  

Upam da bo občinski svet razumen in ne bo sprejel predlaganega sklepa na 9. dopisni seji. In 

dokončno prekinil prakso komunikacije ki jo izvaja Drago Čož. Kako bi bilo če bi vsi 

direktorji zavodov, kjer je ustanovitelj občina SB imeli takšen nivo komunikacije ?  

Vi občinski svetniki pa presodite ali je nivo komunikacije po e-pošti s strani Drago Čoža 

sprejemljiv da je v.d. direktorja JZ KTV SB.  

Lepo pozdravljeni  

Matej Španinger« 

Ludvik Repolusk je poslal po e-pošti poziv naslednje vsebine: 

»Pozivam  pa  župana dr. Ivana Žagarja da ob sklicu ene naslednjih sej še v letu 

2021 poda  na dnevni red problematiko JZ za informiranje Slovenska BIstrica. Stanje kot je že 

dlje časa na področju informiranja  terja odločitev, kako naprej.« 

 

Na 9. dopisni seji je tako sodelovalo 29 članic in članov Občinskega sveta. 

Občinski svet  z 18 glasovi ZA,  8 PROTI in 3 NE GLASUJEM ni sprejel predlaganega sklepa 

o soglasju k imenovanju vršilca dolžnosti direktorja Javnega zavoda za informiranje Slovenska 

Bistrica. 

  

 

 

Zapisala:                                                         

Branka Soršak 

                                                                                                             Dr. Ivan Žagar 

                                                                                         župan  

                                                                                              Občine Slovenska Bistrica 






